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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 5. 11. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. PhDr. Silva 

Macková,  MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, 
MgA. Alena Fafilková, Ing. Ivana Oulehlová. 

      
 

I. Chod fakulty: 
 Dnešní jednání kolegia děkana přímo navázalo na schůzku pracovní skupiny zaměřené 

na přípravu projektu „VaV centrum JAMU“, která proběhla na rektorátě za 
přítomnosti zástupců partnerů. Odpovědná osoba za DIFA, proděkan Kovalčuk, 
informoval o záměrech, zaměření i personálním obsazení projektu – do další schůzky 
(proběhne v užším týmu /za DIFA se zúčastní prof. Kovalčuk a Jiří Matoušek/ ve 
čtvrtek 13. listopadu 2008 od 14.30 hod. v pracovně kvestorky) je však třeba zpřesnit 
některé klíčové otázky – pověřen prof. Kovalčuk. 

 Inscenace „Vzestup a pád města Mahagony“ Evy Rysové - děkan informoval, že              
na základě diskuse v rámci příslušného ateliéru se ukázalo nezbytné upustit od  
provedení opery v originálním německém nastudování. Zůstávají dvě možnosti: 

1. interní studijní „předváděčka“ bez přítomnosti veřejnosti; 

2. změna titulu.  

 Definitivní rozhodnutí studentka učiní do úterý 11. listopadu 2008 a děkan si 
vyhrazuje právo na závěrečný verdikt. 

 Tajemník MgA. Vodička  informoval, že  od  kvestorky JAMU obdržel  žádost o 
pomoc při uspořádání diskusního semináře „Problematika národní soustavy kvalifikací 
pro terciární vzdělávání“ ve čtvrtek 4. prosince 2008. Byla diskutována otázka 
vhodných prostor na DIFA. Současně bylo konstatováno, že ve dnech 5. - 6. prosince 
2008 proběhne mezinárodní konference „Tendence v současném myšlení o divadle“. 
V návaznosti na tuto skutečnost tajemník prověří u Ing. Vondráčkové, zda by nebylo 
možné vyžít odpovídající místnost na HF.  

II.   Studijní záležitosti: 

 Ing. Oulehlová telefonicky ověří (u příslušných vedoucích atelierů) stav podkladů a 
zadání k přijímacím zkouškám, které budou poprvé zveřejněny při Dni otevřených 
dveří (tzn. v sobotu 8. listopadu 2008). 

 Ing. Oulehlová dále informovala, že studijní oddělení ve stanoveném termínu obdrželo 
16 žádostí o jmenování pomocných odborných sil. Rozhodnutí o přidělení POS 
jednotlivým ateliérům bude učiněno na některém z nejbližších kolegií. 
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III.  Zahraniční záležitosti: 
 Divadelní festival v Moskvě (termín 10. – 16. listopadu 2008) - fakulta obdržela 

pozvání pro 11 osob, pro 3 osoby pozvání stále nedorazilo - jedná se o dva techniky a 
jednoho herce, bez kterých není možné hrát (bylo diskutováno i s Mgr. Dostálkem – 
pedagogem, který se festivalu zúčastní). Bylo rozhodnuto vyčkat do 14.00 hod., kdy 
má být doručeno zbývající pozvání. Bylo konstatováno, že nedorazí-li pozvání, účast 
se odřekne a zakoupené letenky se stornují (zvažovaná možnost vyslat pouze ty 
studenty, kterým může být vystaveno vízum, byla zamítnuta). V této souvislosti děkan 
navrhuje přijmout taková opatření, aby v budoucnu nedocházelo k podobným 
případům (včasné zajištění informací a kontroly platnosti cestovních dokladů).  

 Prof. Kovalčuk podal informaci o konferenci ELIA v Gőteborgu, která proběhla ve 
dnech 29. října – 2. listopadu 2008. Velmi kladně hodnotil dosavadní spolupráci (např. 
vydání knižní publikace, kde je zaznamenána dosavadní tříletá aktivita – výtisk knihy 
je k dispozici pro potřeby školy) a jednoznačně konstatoval, že vedení DIFA by mělo 
ve spolupráci s ELIA i Prospero pokračovat. Spolupráce s ELIA nám dává možnost 
být u zajímavých akcí a projektů, také však prezentovat naši fakultu. Prof. Kovalčuk 
doporučuje  pokračovat aktivně v dosavadní spolupráci. Dále konstatoval, že zpracuje 
z podrobnější zprávu (jako součást vyúčtování svého cestovního příkazu). 

 Děkan informoval, že z rektorátu nám bylo předáno pozvání z Varšavy na V. ročník 
Mezinárodního festivalu divadelních škol. Vedení zváží možnost účasti a především 
inscenaci, která by fakultu reprezentovala.      

 
IV. Granty a projekty 
 

 Podání žádosti o grant Dilia koordinuje kolegium děkana, přestože ji podávají 
studenti. Žádost proto studenti odevzdají k projednání (učiní tak prostřednictvím 
oddělení vnějších vztahů a to nejpozději do 20. listopadu 2008). Bližší informace na 
nástěnkách v budově DIFA, na webu DIFA a stránkách Dilia (www.dilia.cz). 

 
 
 
 
zapsala: Ivana Bartoková    verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


